

Title (en)
Light fitting.

Title (de)
Leuchte.

Title (fr)
Armature lumineuse.

Publication
EP 0268282 A2 19880525 (DE)

Application
EP 87117004 A 19871118

Priority
DE 3639591 A 19861120

Abstract (en)

Light fixture having suspension devices (9) for holding and suspending a louvre inserted in the light fixture housing (11). Each suspension device has a carrier (26) for the louvre, which is retained in an upper position by means of a pressure spring part (33) held on the light fixture housing, and from which it is displaceable into a lower position in which it is held on the pressure spring part (33). In its lower position, the carrier (26) can be hung out of the pressure spring part (33) in order to fold up or remove the louvre. <IMAGE>

Abstract (de)

Leuchte mit abhängevorrichtungen (9) zum Halten und Abhängen eines in das Leuchtengehäuse (11) eingesetzten Rasters. Jede Abhängevorrichtung weist einen Träger (26) für den Raster auf, der in einer oberen Stellung mit einem am Leuchtengehäuse gehaltenen Druckfederteil (33) verrastet ist und aus der er in eine untere Stellung verschiebbar ist, in der er am Druckfederteil (33) gehalten ist. In seiner unteren Stellung kann der Träger (26) aus dem Druckfederteil (33) zum Abklappen oder Abnehmen des Rasters ausgehängt werden.

IPC 1-7
F21V 17/00; F21V 17/02

IPC 8 full level
F21V 17/00 (2006.01); **F21V 17/02** (2006.01); **F21V 17/10** (2006.01); **F21V 17/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
F21V 17/107 (2013.01); **F21V 17/164** (2013.01)

Cited by
EP1188983A3; CN107940407A; FR2736994A1; DE19744392C1; EP0860653A2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0268282 A2 19880525; EP 0268282 A3 19900207; EP 0268282 B1 19930120; AT E84865 T1 19930215; DE 3783725 D1 19930304;
ES 2037062 T3 19930616; GR 3007237 T3 19930730

DOCDB simple family (application)

EP 87117004 A 19871118; AT 87117004 T 19871118; DE 3783725 T 19871118; ES 87117004 T 19871118; GR 930400457 T 19930305